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Zaal 3 

 

Aanwezig Mellie Metiarij, Pieta Claus, Ria Haan. Linda Kikkert, Willy van de Kolk, Henk Grootjans, 
Ingrid Wortelboer 

Gasten  

Afwezig Lianne Nesselaar (mk),  

Notulist M. Loppersum 

 

Agendapunt Omschrijving 

1. Opening en vaststelling agenda 
Willy opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Henk wil een 
terugkoppeling geven over de bijeenkomst Armoede en Schuldhulpverlening. Dit 
wordt opgenomen bij de signalen uit het veld.  
  

2. Mededelingen 

 Lianne is vanavond bij het afscheidsetentje van Frans van Kemenade. 

 Irma Twickler komt niet omdat er nog allerlei ontwikkelingen zijn en er nu 
nog geen bijzonderheden zijn. 

 De gemeente gaat een projectgroep met een aantal scenario’s ontwikkelen 
hoe ze de toegang willen gaan organiseren.  

 Ingrid geeft aan dat er een training is voor netwerken in de zorg. Deze wordt 
georganiseerd door de gemeente en andere partijen; hier zou Ingrid ook aan 
mee kunnen doen.  

 Henk geeft aan dat er ook vrijwilligerscursussen zijn. Hier is een website voor, 
dit is ieders eigen verantwoordelijkheid om hiernaar te kijken.  

 26 juni is een volgende afspraak met de gemeente met Gert Jan en Rob Kah, 
indien er punten zijn, geef deze dan door aan Willy.  

 4 juni hebben Ria en Willy overleg gevoerd met de RCPA, dit gaat regelmatig 
gebeuren. 

 6 juli a.s. is de opening van het nieuwe Werkplein.  
 

 

3. Notulen en actielijst mei 2017 
Het verslag van de vergadering van 17 mei 2017 wordt zonder wijzigingen 
vastgesteld.  
 
Actiepunten  
Formulier vacatiegeld → Ria heeft een algemene opzet gemaakt, er is nog geen 
terugkoppeling van Gert Jan of dit voldoende is. Zodra Ria hier meer over weet 
koppelt ze dit terug.  
Kion Conferentie → dit is bij Gert Jan neergelegd omdat het goedkoper is indien er 
meerdere mensen tegelijk worden opgegeven. Ria gaat dit navragen.  
Voortgang buurtteams → Ria heeft een lijstje opgesteld wie contact opneemt met de 
betreffende buurtteams. Ria gaat het overzicht aanpassen.  
Netwerkinventarisatie → het gaat erom hoe je samen met de raden en gemeente 
iets op kunt zetten om een gezamenlijk klankbord te hebben.  
Uitnodigen communicatieadviseur → Marten Ton komt op 20 september a.s.  
Werkbezoek Vaart Welzijn → dit is door Henk geregeld. 
Website Assen → Ria gaat hier samen met de RCPA naar toe. 
 



 

4. Concept Kadernota Sociaal Domein 
Dit is door iedereen ontvangen. Pieta, Ria en Willy hebben een aantal punten 
opgesteld die ze belangrijk vonden. Gisteren is de pitch gehouden. De pitch heeft 
Willy ook tijdens de vergadering van de Participatieraad gehouden.   
 

5. Voortgang Participatieraad 
5.1 Vacature nieuwe leden en voorzitter 
Dit is opgenomen in de berichten van de Brink. De vacature staat ook op de website. 
Ook is er een facebookpagina aangemaakt en staat de vacature bij de 
vrijwilligersbank. Daarnaast is de vacature naar de coördinator van de buurtteams 
gestuurd. Er zijn nu 2 reacties binnen. Na 23 juni worden de reacties verzameld en 
dan wordt gekeken hoe hiermee om te gaan. Bij deze sollicitatieronde zullen Pieta, 
Linda en Willy overleg hebben en de gesprekken voeren. In de voorselectie kan 
iedereen een reactie geven op de potentiële kandidaten. Ria zal de reacties bundelen 
en mailen naar de Participatieraad.  
 
5.2 Huishoudelijk Reglement 
Pieta geeft aan dat Henk en Pieta een voorstel hebben gemaakt. Ria heeft hierin 
toevoegingen gedaan, echter heeft Ria een document over het hoofd gezien 
waardoor dit mis is gegaan. 
Er is een word document gemaild (zonder logo) welke actueel is.  Over dit document 
is gebrainstormd tijdens de vergadering. De punten die zijn aangestipt zullen door 
Pieta en Henk worden verwerkt. De volgende vergadering zullen de nu niet 
behandelde punten worden besproken.  
 
5.3 Concept jaarverslag 
Dit is toegestuurd door Ria. Het is een helder en goed leesbaar verslag. Het verslag 
wordt vastgesteld en zal naar de website gestuurd worden en Gert Jan van de 
gemeente. Ria wordt hiervoor bedankt.  
  
5.4 Evaluatie afgelopen periode 
Willy heeft gesproken met Hergen Datema. Hier is uitleg gegeven wat er gebeurd is 
in de afgelopen periode bij de participatieraad. Om e.e.a. te evalueren wordt 
maandag 17 juli a.s. van 19.30 uur tot 21.30 uur vastgelegd. Linda gaat kijken of dit in 
het duurzaamheidscentrum kan plaatsvinden in het Asserbos.  
 

6. Ingekomen en uitgegane stukken 
 

A01 Participatieraad – Advies Kadernota Governance Verbonden 
Partijen Gemeente Assen 

Verzonden 
18-05 

A01 Stila – uitnodiging inspiratiedag 16 juni Henk en 
Lianne 

A02 Koepel Adviesraden Sociaal Domein – Koplopergemeenten 
Cliëntondersteuning gezocht 

Via mail 
besproken 

A03 Gemeente Assen – uitnodiging LPB meetup 22 juni a.s. Henk en evt. 
Lianne 

A04 Gemeente Assen – uitnodiging VN verdrag inzake recht van 
mensen met een handicap 14 juni a.s. 

Pieta en Willy 
zijn hier 
geweest 

A05 Gemeente Assen – Cliëntervaringsonderzoek WMO 
versnellingskamer 13 juni 

Mellie en Ria 

A06 Gemeente Assen – Concept Kadernota Sociaal Domein Advies? 



A07 Gemeente Assen – uitnodiging Theatercollege en 
netwerkborrel 29 juni a.s. → Ria verzorgt de aanmelding 
van de deelnemers.  

Mellie, Pieta, 
Ingrid, Willy, 
Henk en Ria 
gaan hier 
naar toe 

   

B01 Gemeente Assen – visie en uitvoering Gezond in Assen 20 
juni 

Ingrid 

B02 Aandacht voor iedereen – Mantelzorg  

B03 Raadsbesluit Beleidsplan Armoede en Schuldhulpverlening Henk 

   

C01 Nieuwsbrief VG Belangenplatform Drenthe nr. 8 Ter info 

C02 WPDA – nieuwsbrief mei 2017 Ter info 

C03 Koepel Adviesraden Sociaal Domein – invloed politieke 
partijen sociaal domein en cijfers preventie 

Ter info 

C04 Koepel Adviesraden Sociaal Domein – nieuwsbrief Ter info 

C05 VG Belangenplatform – nieuwsbrief Ter info 

C06 Iederin – Nieuwsbrief Ter info 

   

 
Henk is gisteren bij de netwerkbijeenkomst schuldhulpverlening geweest, hierbij is 
het raadsbesluit besproken. De voedselbank, Leger des Heils, Humanitas etc. worden 
hierbij betrokken. Kinderarmoede wordt een speerpunt voor de komende periode. 
Ze gaan echter een nieuw plan in de wijken uitrollen. De Lariks en Marsdijk zijn de 
eerste wijken. Ze gaan een traject aanbieden aan elke inwoner van Assen om hulp te 
bieden op verzekeringsgebied. Dit is niet specifiek gericht op armoede o.i.d. Willy zal 
dit punt meenemen voor het overleg met de gemeente op 26 juni a.s.  
 

7. Signalen uit het veld en rondvraag 
Vergadering juli → deze wordt op 12 juli 2017 gepland in plaats van 19 juli.  
Ria → heeft toegangscodes om op het ledendeel van de Koepel te komen. 
Ria → is met Lianne bij versnellingskamer cliëntervaringsonderzoek WMO geweest. 
Opvallend was dat het buurtteam en Vaart Welzijn de hele avond niet zijn genoemd. 
Hier wordt nog een verslag van gemaakt.  
Pieta → is samen met Henk bij Marije van Haeften geweest. Met name 
kinderarmoede is een punt wat eruit springt waar ze mee bezig gaan. Er komen nog 2 
punten waarvoor ze waarschijnlijk een advies van de participatieraad nodig heeft.  
Pieta → is samen met Willy bij de VN-bijeenkomst geweest, hier komt nog een 
verslag van. Het ging over het gehandicaptenbeleid in brede zin. Dit was een leuke 
bijeenkomst. Het kan zijn dat hier misschien een ongevraagd advies voor gemaakt 
moet worden.  
Willy → heeft de pitch gehouden en diverse partijen waren hierbij aanwezig. 
Iedereen kreeg de mogelijkheid om een pitch te geven waarna de raad vragen kon 
stellen. De opzet was goed, het was alleen jammer dat er teveel mensen waren en te 
weinig gelegenheid om in dialoog met elkaar te gaan.  
Mellie → geeft aan dat in de Slingenborgh een Molukse vleugel is geopend. 
Henk → is vorige week zaterdag bij een opruimdag geweest in de wijk. Wat gezien 
werd is dat iedereen zijn troep kan opruimen en dat men elkaar helpt. Er komt een 
vervolg aan met een gezamenlijke barbecue, dit wordt ook op de inspiratiedag van 
Stila genoemd.  
Pieta → geeft aan dat er nog niet over het draaiboek van de participatieraad is 
gesproken, dit wordt voor de volgende keer geagendeerd.  
 



8. Sluiting 
Willy sluit vervolgens de vergadering om 21.30 uur en wenst iedereen wel thuis. 

 
 


